
        
 
 

Schriftelijke vraag 
(art. 49 Reglement van orde) 
 
Schriftelijke vraag van de fracties van D66 Westerkwartier en CDA Westerkwartier 
Ingediend op 7 maart 2025 
Ingediend door: Rogier van ’t Land, Jochum Sipma 
  Reinette Gjaltema 
 
Onderwerp: 
Vragen over mislukking implementatie VTH-systeem bij Omgevingsdienst Groningen (ODG) 
 
Inleiding: 
D66 en CDA zijn verontrust over het recente nieuws dat de implementatie van het VTH-systeem bij de 
Omgevingsdienst Groningen (ODG) volledig is mislukt en dat de samenwerking met de leverancier voortijdig is 
beëindigd. De invoering van dit systeem, dat cruciaal is voor een effectieve en efficiënte vergunningverlening, 
toezicht en handhaving, had van meet af aan zorgvuldig moeten worden begeleid en gecontroleerd. In plaats 
daarvan is de ODG nu genoodzaakt terug te vallen op het oude systeem en moeten gemeenten en provincie 
opnieuw forse extra kosten maken voor een nieuw systeem.  

Dit roept serieuze vragen op over het bestuurlijk handelen rondom dit dossier. Hoe kon een project van deze 
omvang en financiële impact op zo'n manier ontsporen? Waarom is er niet eerder ingegrepen toen duidelijk werd 
dat de implementatie dreigde te mislukken? En hoe wordt gewaarborgd dat de nieuwe aanbesteding niet opnieuw 
tot een fiasco leidt? Bovendien is het onacceptabel dat deze bestuurlijke mislukking leidt tot extra kosten voor 
gemeenten en provincie, die al onder druk staan door de aanstaande Rijkskortingen op het gemeentefonds.  

Onze beide fracties vinden het van groot belang dat er volledige transparantie komt over de gemaakte fouten, de 
financiële schade en de wijze waarop herhaling wordt voorkomen. Daarom stellen wij de volgende vragen aan het 
College van Burgemeester en Wethouders. 

 
Vragen: 

1. Welke concrete signalen waren er in 2024 (of eerder) dat de implementatie mislukte en waarom is er toen 
niet direct ingegrepen? 

2. Hoe en wanneer is het bestuur van ODG hierover geïnformeerd? Wanneer was het College op de hoogte 
en waarom is de gemeenteraad niet eerder geïnformeerd? 

3. Welke acties heeft het College middels haar deelname in het Algemeen Bestuur van de ODG ingezet als 
het gaat om tijdig bijsturen en het voorkomen van meer (financiële) schade? 

4. Is de ODG nog van zins om Omnimap een wanprestatie aan te rekenen en zo tenminste een deel van het 
gespendeerde en mogelijk nog te spenderen geld terug te vorderen? 

5. In nieuwsberichten wordt gesproken over een extra jaarlijkse bijdrage bij ingebruikname van alsnog een 
nieuw systeem. Hoe kijkt het College hier naar, en op welke wijze gaat het college deze financiële 
gevolgen voor de gemeente Westerkwartier opvangen?  
 
 

Toelichting: 
Meer informatie is  onder andere te vinden in de nieuwsberichten van RTV Noord en Dagblad van het Noorden 
 

 

https://www.rtvnoord.nl/politiek/1271285/mislukt-systeem-omgevingsdienst-groningen-kost-gemeenten-en-provincie-miljoenen
https://dvhn.nl/groningen/oldambt/IC-45622921.html

